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Projekt      

Protokół Nr IX/2019 

z posiedzenia IX Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Lubań odbytej w dniu  14 marca 2019 r. 

o godzinie 14.00 w Urzędzie Gminy Lubań (sala narad). 

 

Przewodnicząca obrad:  Pani Teresa Trefler – Przewodnicząca Rady Gminy Lubań 

Protokolant:    Marta Oreszczuk – pracownik Urzędu Gminy Lubań 

 

Ad 1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Lubań Pani Teresa Trefler. Na 

podstawie listy obecności (odrębna teczka) stwierdziła, że w sesji uczestniczy 13 radnych. 

Stanowi to quorum umożliwiające podejmowanie uchwał przewidzianych w porządku obrad. 

 

Nieobecny: Radny Józef Maciejko 

 

Przewodnicząca przedstawiła propozycję porządku obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Lubań na rok 2019. 

4. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zakończenie obrad. 

 

Wójt wniósł o ujęcie w porządku posiedzenia oświadczenia dotyczącego jego nieobecności 

na sesji w dniu 4 marca 2019 roku. 

Przewodnicząca zaproponowała żeby był to pkt 5 porządku posiedzenia. 

 

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem pkt 5 o brzmieniu: oświadczenie Wójta 

o nieobecności na sesji w dniu 4 marca 2019 r.? 

 

W wyniku głosowania 10 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 3 głosami 

„wstrzymującymi się” pkt 5 przyjęto. 

 

 Przewodnicząca przedstawiła propozycję nowego porządku obrad: 
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1. Otwarcie obrad. 

2. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Lubań na rok 2019. 

4. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Oświadczenie Wójta dotyczące nieobecności na sesji w dniu 4 marca 2019 roku. 

6. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem nowego porządku obrad? 

Przeprowadzono imienne głosowanie w sposób następujący: 

Kazimierz Cwynar - ,,za” 

Wanda Hybińska - ,,za” 

Małgorzata Jańczak - ,,wstrzymała się” 

Marian Kaleta - ,,za” 

Krzysztof Klimczyk - ,,za” 

Ryszard Leszczyński - ,,za” 

Aleksandra Łasica - ,,za” 

Józef Maciejko - nieobecny 

Krzysztof Miazga - ,,za” 

Bartosz Szydlak – „za” 

Teresa Trefler - ,,za” 

Andrzej Usyk - ,,wstrzymał się” 

Leszek Woźniak – „za” 

Adrian Zioła - ,,za” 

W wyniku głosowania jawnego 11 głosami ,,za”, przy braku głosów ,,przeciw” i przy 2 

głosach ,,wstrzymujących się” nowy porządek obrad przyjęto. 

 

Ad 2. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Zgłoszono następujących kandydatów do Komisji Uchwał i Wniosków: 

Kaleta Marian – wyraził zgodę na pracę w komisji. 

Cwynar Kazimierz - wyraził zgodę na pracę w komisji. 

Klimczyk Krzysztof – wyraził zgodę na pracę w komisji. 
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Przewodnicząca Rady Gminy: kto jest za tym aby w Komisji Uchwał i Wniosków pracował 

Pan Marian Kaleta? 

W wyniku głosowania 13 głosami ,,za”, przy braku głosów ,,przeciw” i przy braku głosów 

,,wstrzymujących się” Pan Marian Kaleta został powołany do prac w komisji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy: kto jest za tym aby w Komisji Uchwał i Wniosków pracował 

Pan Kazimierz Cwynar? 

W wyniku głosowania 13 głosami ,,za”, przy braku głosów ,,przeciw” i przy braku głosów 

,,wstrzymujących się” Pan Kazimierz Cwynar został powołany do prac w komisji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy: kto jest za tym aby w Komisji Uchwał i Wniosków pracował 

Pan Krzysztof Klimczyk? 

W wyniku głosowania 13 głosami ,,za”, przy braku głosów ,,przeciw” i przy braku głosów 

,,wstrzymujących się” Pan Krzysztof Klimczyk został powołany do prac w komisji. 

Komisja Uchwał i Wniosków została powołana. 

 

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Lubań na rok 2019. 

Skarbnik zgłosiła techniczną uwagę dotyczącą numeracji załączników do uchwały:  

Załącznik nr 2 powinien być załącznikiem nr 1, a załącznik nr 3 powinien być załącznikiem 

nr 2. 

 

Radny Adrian Zioła odczytał pismo, na podstawie którego  zostały złożone dwa wnioski 

formalne do  projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubań (załącznik do 

protokołu): 

 

1. Sfinansowanie dotacji dla LZS ,,Łazek” Pisarzowice i dokończenie budowy ,,szatni” 

z następujących zadań inwestycyjnych w kwocie 104 500 zł: 

- przebudowa drogi 88 w Pisarzowicach w kwocie 30 000 zł,  

- wykonanie odwodnienia drogi dz. Nr 1206 w Pisarzowicach w kwocie 40 000 zł,  

-zakup działki pod plac zabaw w Pisarzowicach w kwocie 34.500 zł. 

2. Przebudowa kominów budynku mieszkalnego w Nawojowie Łużyckim sfinansowanie 

z zadań w kwocie 40 000 zł: 

- przebudowa kominów i obróbek blacharskich na budynku  gminy w kwocie 30 000 zł, 
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- zakup działek w kwocie 10 000 zł. 

 

Wójt odniósł się do odczytanego pisma/wniosku: większość informacji zawartych w tym 

piśmie to pomówienia i nieprawda. Proszę o przekazanie w formie papierowej tego pisma, 

a ja się do niego odniosę. Poza tym mam żal, że radni nie potrafią rozróżnić kompetencji, 

proszę nie wchodzić w moje kompetencje. Ja składam wniosek o zmianę w budżecie, a Waszą 

kompetencją jest go przyjąć albo odrzucić. W projekcie budżetu na 2019 r. zaplanowałem 

prawie 1,5 mln zł. na drogi, a Państwo co zrobiliście? Z tego 1,5 mln wykreśliliście 1 mln zł. 

Ukryliście te pieniądze pod innymi pozycjami. Wpisaliście prawie 690 000 zł na zakup 

działek, jakich działek? i to bez uzasadnienia. Co my chcemy kupić za takie pieniądze? 

W związku z tym, że brak do takiego wydatku uzasadnienia uznałem, że jest to zbędne 

i z tych środków chcę pokryć inne wydatki. W tamtym roku oskarżyliście mnie o to, 

że kupiłem bez Waszej zgody działkę w Henrykowie. 

Jeszcze jedno: w budżecie nie ująłem 100 000 zł na „budowę szatni”?  w projekcie budżetu 

przedstawionym 7 września 2018 r. ta pozycja była „rozbudowa szatni w Pisarzowicach”,  

ale jak miałem ująć tą pozycję w 2019 roku, jak radni wcześniej poprzenosili ten wydatek 

i nie było co przenosić tzw. „niewygasem” na rok 2019. Nie miałem wcześniej informacji, 

że ta szatnia nie zostanie wykonana w 2018 roku. W związku z tym nie mogłem tego ująć 

w  ostatecznej wersji projektu budżetu na 2019 rok. 

 

Przewodnicząca podsumowała pierwszy wniosek i przeszła do głosowania: kto jest 

za przyjęciem wniosku: 

 Sfinansowanie dotacji dla LZS ,,Łazek” Pisarzowice i dokończenie budowy ,,szatni” 

z następujących zadań inwestycyjnych w kwocie 104 500 zł?: 

- przebudowa drogi 88 w Pisarzowicach w kwocie 30 000 zł,  

- wykonanie odwodnienia drogi dz. Nr 1206 w Pisarzowicach w kwocie 40 000 zł,  

-zakup działki pod plac zabaw w Pisarzowicach w kwocie 34.500 zł. 

Przeprowadzono imienne głosowanie w sposób następujący: 

Kazimierz Cwynar - ,,za” 

Wanda Hybińska - ,,za” 

Małgorzata Jańczak - ,,za” 

Marian Kaleta - ,,za” 

Krzysztof Klimczyk - ,,za” 

Ryszard Leszczyński - ,,za” 
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Aleksandra Łasica - ,,za” 

Józef Maciejko - nieobecny 

Krzysztof Miazga - ,,za” 

Bartosz Szydlak – „za” 

Teresa Trefler - ,,za” 

Andrzej Usyk - ,,za” 

Leszek Woźniak – „za” 

Adrian Zioła - ,,za” 

W wyniku głosowania jawnego 13 głosami ,,za”, przy braku głosów ,,przeciw” i przy braku 

głosów ,,wstrzymujących się” wniosek przyjęto. 

 

Przewodnicząca podsumowała drugi wniosek i przeszła do głosowania: kto jest za przyjęciem 

wniosku: 

Sfinansowanie przebudowy kominów budynku mieszkalnego w Nawojowie Łużyckim z zadań 

w kwocie 40 000 zł: 

- przebudowa kominów i obróbek blacharskich na budynku  gminy w kwiecie 30 000 zł, 

- zakup działek w kwocie 10 000 zł. 

Przeprowadzono imienne głosowanie w sposób następujący: 

Kazimierz Cwynar - ,,przeciw” 

Wanda Hybińska - ,,przeciw” 

Małgorzata Jańczak - ,,za” 

Marian Kaleta - ,,przeciw” 

Krzysztof Klimczyk - ,,przeciw” 

Ryszard Leszczyński - ,,za” 

Aleksandra Łasica - ,,za” 

Józef Maciejko - nieobecny 

Krzysztof Miazga - ,,za” 

Bartosz Szydlak – „przeciw” 

Teresa Trefler - ,,za” 

Andrzej Usyk - ,,za” 

Leszek Woźniak – „przeciw” 

Adrian Zioła - ,,za” 

W wyniku głosowania jawnego 7 głosami ,,za”, przy 6 głosach ,,przeciw” i przy braku głosów 

,,wstrzymujących się” wniosek przyjęto. 
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Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubań 

na rok 2019 z przegłosowanymi wnioskami i zmianą numeracji załączników? 

W wyniku głosowania 13 głosami ,,za”, przy braku głosów ,,przeciw” i przy braku głosów 

,,wstrzymujących się” uchwała została przyjęta. 

 

Przerwa 10 min. 

Przewodnicząca wznowiła obrady po przerwie  

Nieobecny Radny Leszek Woźniak i Radny Bartosz Szydlak. W posiedzeniu bierze udział 11 

radnych. 

 

Ad 4. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał protokół. 

Radna Małgorzata Jańczak: uważam, że pkt 5 porządku obrad tj odczytanie oświadczenia 

Wójta nie powinno być w protokole Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem protokołu? 

W wyniku głosowania jawnego 9 głosami ,,za”, przy braku głosów ,,przeciw” i przy 2 

 głosach  ,,wstrzymujących się” protokół przyjęto. 

 

Ad. 5. Oświadczenie Wójta dotyczące nieobecności na sesji w dniu 4 marca 2019 roku. 

 

Oświadczenie odczytał Wójt (załącznik do protokołu) 

 

Ad. 6. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca zakończyła obrady o godz. 15.32 

 

Na tym protokół zakończono. 

    Protokolant          Przewodnicząca  

Marta Oreszczuk        Teresa Trefler 

 


